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Vragen van het lid De Mos (PVV) aan de minister van Veiligheid en Justitie 
over voetbalwedstrijden en collectief vervoer (ingezonden 28 januari 2011). 

Vraag 1
Bent u bekend met het feit dat veel supporters wegblijven van uitwedstrijden, 
omdat ze alleen met collectief vervoer kunnen reizen, met alle nadelen van 
dien? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat de Voetbalwet zich juist kan bewijzen door de 
combiregeling af te schaffen? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat een driekwart leeg vak, waarin bezoekers van 
uitwedstrijden gekooid hun wedstrijd bekijken, eruit ziet als een rotte kies in 
een verder puntgaaf gebit en dat dit de clubs tonnen aan inkomsten per 
seizoen scheelt? Zo nee, waarom niet? 

Vraag 4
Bent u bekend met de Engelse situatie, waarin supporters van beide ploegen 
als gevolg van de Engelse Voetbalwet gebroederlijk naar het stadion komen 
en zich voorbeeldig gedragen in en om het stadion? 

Vraag 5
Bent u bereid de combiregeling in overleg met de KNVB vanaf het volgende 
seizoen af te schaffen, zodat de KNVB ruimschoots de tijd heeft de gevolgen 
naar de clubs en de supporters te communiceren? Zo nee, waarom niet?
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